

FIDELIDADE

忠誠保險



中小企業保險 SME INSURANCE

立即索取報價

GET A QUOTE
NOW!

為您業務打造的保障

INSURANCES MADE
FOR YOUR BUSINESS



中小企業保險 SME INSURANCES

忠誠澳門明白每個企業對保險均有不同需要。不論您從事甚麼行業，我們樂意為您企業的保險需要提供最合適的方案，讓您避免增加突如其來的開銷，同時亦為客戶及員工提供最佳保障。

Fidelidade Macau recognizes that each business has different insurance needs. Regardless of the nature of your business, we will help you to identify what insurances are more suitable for your company, protecting it from unexpected expenses and covering the risks involved in working with customers and employees.

忠誠澳門為您提供度身訂造的保險方案，
配合您的業務需要

FIDELIDADE PROVIDES TAILOR-MADE INSURANCE SOLUTIONS THAT SUIT YOUR BUSINESS NEEDS



工作意外及職業病保險¹
Employees' Compensation Insurance¹



汽車保險¹
Motor Insurance¹



財產全險
Property All Risks Insurance



公眾責任保險
Public Liability Insurance



裝置宣傳物及廣告物之民事責任保險¹
Signboard Liability Insurance¹

¹ 強制性保險

¹ Compulsory Insurance

掃描二維碼了解更多保險種類
Scan our QR code for more insurance options



保險產品由「忠誠澳門保險股份有限公司」承保。

These insurance products are underwritten by Fidelidade Macau - Insurance Company Limited.

澳門南灣大馬路567號大西洋銀行大廈14樓

Av. Praia Grande, No. 567, BNU Building, 14/F, Macau (China)



(853) 2833 8549



info@fidelidade.com.mo



(853) 2833 9472



fidelidade.com.mo